
Mladina še vedno brez novega vodstva
Predsedstvu občinske konference ZSMS Ljubljana Center tudi 2.
marca ni uspelo izpeljati volitev, ker se konference ni udeležilo
zadostno število delegatov. Predsednik občinske konference
v odstopu Jože Kolaričje povedal, da so v predhodnih pogovorih
sicer dobili zagotovilo, da bo konferenca sklepčna. Žal se neka-
teri očitno niso držali dane obljube. Nova volilno programska*
konferenca naj bi bila še ta mesec.

Zapleti v zvezi z oblikovanjem
kandidatne liste za člane organov
OK ZSMS Ljubljana-Center
v mandatnem obdobju 1988-1990
oziroma izvolitvijo novega vod-
stva mladinske organizacije - za
predsednika je ostal le en kandi-
dat - se očitno nadaljujejo. Posle-
dica tega pa je, da mladinska or-
ganizacija še vedno nima obliko-
vanega konkretnega programa
dela v prihodnjem obdobju. Za-
pletati se je začelo že v fazi evi-
dentiranja kandidatov za člane

novega vodstva, saj predsedstvu
nikakor ni uspelo zagotoviti več
kandidatov za predsednika ob-
činske konference ZSMS. Seda-
nji predsednik Jože Kolarič je od
kanidature s pisno izjavo odsto-
pil, proti drugemu kandidatu
Aleksandru Žaklju, koordinator-
ju prostočasnih dejavnosti pri ob-
činski konferenci, pa je glasovalo
predsedstvo. Tako je kot predsed-
niški kandidat ostal le Tomaž
Štrumbelj, član osnovne organi-
zacije ZSMS Jugobanke.

Tomaž Štrumbelj v svojem vi-
denju funkcije predsednika OK
ZSMS pravi, da bi morale občin-
ske konference postati temeljni
most prenosa informacij med ba-
zo in vodilnimi strukturami mla-
dine. Odprta mora biti vsem mla-
dim, ki želijo s svojimi idejami
priti v družbeni in politični pro-
stor ter zato ne bi smeli delovati
zgolj v okviru sedanjega »uveljav-
ljenega« programa, temveč je tre-
ba znati pfisluhniti vsem alterna-
tivnim predlogom in jim poiskati
primeren način predstavitve. Eno
najpomembnejših vprašanj za na-
daljnji razvoj in uspeh delovanja
mladinske organizacije pa se zdi
zagotoviti prostor, kjer se bodo
lahko srečali mladi z različnimi
interesi in v neposrednem dialo-
gu tolmačili in zagovarjali svoje
ideje. Za zagotovitev takih mož-
nosti pa bo treba rešiti tudi pro-
blem financifanja. Stalno se na-
mreč dogaja, da ideje in interes
mladih niso edini pogoj za uspeš-
no delovanje, ampak je program
dela odvisen od fmančnih sred-
stev, ki jih ima mladinska organi-
zacija na razpolago.

Verjetno gre tudi v tem iskati
vzroke sedanjih zapletov oziroma
nezainteresiranost mladih za delo
v mladinski organizaciji. Upajmo
pa, da bodo mladi v naši občini
tudi te težave v kratkem premo-
stili, še zlasti zato, ker so v minu-
lem obdobju dosegli nekat^rq le-

• pe uspehe. Po njihavi zaslugi'
• imamo v občini nov mladinski

*

center, ki ima širši pomen - tudi
za vso Ljubljano. Mladi pa so pre-
cej prispevali tudi na področju
razširjanja in razvoja drobnega
gospodarstva, reševanja stano-
vanjske problematike (pobuda za
stanovanjsko obnovo stare Ljub-
ljane) in razreševanje nekaterih
dilem v zvezi z izobraževanjeffl,
prehrano in bivanjem dijakov ih
študentov.
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